
 

Beantwoording vraag van de raad 

Gesteld op  6 juni 2023 

Beantwoord op 6 juli 2023 

Partij  

Onderwerp Vragen beeldvorming 6-7-2023 veren 

 
Op 6 juni heeft een beeldvormende raad plaatsgevonden. Op de agenda stond het onderwerp Veren. 

Tijdens deze beeldvorming zijn er vragen gesteld waar niet direct een antwoord op was.  

Het rapport ‘Varen op De Waal’ hebben wij gekregen.  

We brengen de Veren in bij de Gelderse Puzzel en zullen met de provincie gesprekken gaan voeren. 

We zien dat het in ieder geval in het coalitieakkoord is opgenomen en dat biedt kansen.  

 

Op de volgende pagina staat een afbeelding van pagina 21 van het coalitieakkoord van de provincie 

Gelderland “Gewoon Doen 2023-2027”. 

 

Vraag 1 

Brakel Herwijnen zet 450.000-500.000 reizigers over. 

Wat is de verdeling fietsers/voetgangers en aantal auto’s en rest ? 

 

Antwoord 

Voor dit antwoord is contact gezocht met gemeente Zaltbommel. De verdeling fietsers/voetgangers 

versus auto’s is ongeveer 1/4 en 3/4. Dat betekent dat er iets meer dan 100.000 fietsers/voetgangers 

per jaar zijn. 

 

Vraag 2 

Er is een suggestie gedaan voor prijsharmonisatie. Oftewel, alle prijzen gelijk van bijvoorbeeld een 

fietsoversteek. 

 

Antwoord 

De prijs is afhankelijk van vele factoren. Ligt een veer bijvoorbeeld dichtbij een brug of niet? Maken er 

veel dagelijkse reizigers gebruik van een veer of voornamelijk recreatieve oversteekbewegingen? 

Uiteindelijk bepaalt de veerexploitant, in goed overleg, de prijs. Per veerexploitant zien we zelfs dat 

een prijsvariatie per veeroversteek mogelijk is. 

 



Notitie gemeenteraad West Betuwe 
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Verendienst met opstappende en afstappende reizigers.  
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